

UTDRAG PROTOKOLL ELVERUM HUNDEKLUBB

Sted:	Marianne	Tid:	14.11.16 kl 19.15	Styremøte nr:	9
Deltagere fra styret:	Erik H Østbakken, Lillann Nerem Petlund, Ole Jonny Grongan, Marianne Sollie Warø, Kari Solberg Bakken.				
Forfall:	Britt Agnarsdatter, Silje Korsmo				
Referent:	Lillann Nerem Petlund	Distribueres til:			

Sak	Start kl. 19.15	Ansvar	
01.09.16	<p>Godkjenning av protokoll og utdrag av protokoll styremøte 19.09.16. <i>Godkjent</i></p>	Styret	
02.09.16	<p>POST INN.</p> <ul style="list-style-type: none"> • NKK: Oppnevning av medlemmer til HS. • NKK: Revidering av regelverket til RallyLp. • NKK: Invitasjon til Forskningsforum. • NKK: Disiplinærlistene. • NKK: Info instruktørkurs ettersøk. • NKK: Oppnevning HS. • NKK: Info søk om prøver. • S S: Ringtrening. • TopDog: Sendingsbekreftelse. • TopDog: Produktomtale. • I H S: Bilde. • Elverum kommune: Nyhetsbrev. • T A: Referat AG-møte 19.10.16. • T A: Nøkler AG-gruppa. • Norsk Amerikans Akita Klubb: Invitasjon til Seminar. • I L: Grasrotandelen. • NBF: Faktura. • NBF: Valg Forbundstinget 2017. • Google: Info ny pålogging. • Mannen: Tilbud boksalg. • E H: Lån av gammelt ag-utstyr. • Studieforbundet Natur&Miljø: Invitasjon til medlemskveld. <p><i>Klubben sender Ole Jonny, Kari og Lillann eller Britt.</i></p>		
03.09.16	<p>POST UT.</p> <ul style="list-style-type: none"> • S S • I L • T A • E H 		

UTDRAG PROTOKOLL
ELVERUM HUNDEKLUBB

04.09.16	<p>Har noen meldt seg til å ta ansvar for LP? <i>Nei. Styret foreslår at en slår sammen Lp og RallyLp til en gruppe. Legge ut på FB om noen av medlemmene (helst 2 stk) kan tenke seg å ta på seg å starte opp igjen LP-gruppa.</i></p>	Lillann	
05.09.16	<p>Innendørstrening vintersesongen 2017: <i>Det har ikke blitt funnet egnede lokaler for innetrening enda. Undersøke videre.</i></p>		
06.09.16	<p>Påmelding til kurs og tilbakemelding til påmeldte. <i>Ole Jonny har sendt ut svar til påmeldte men de påmeldte har ikke fått de. Noen har funnet dem i "søppelpost". Vi må endre innstillingene på utboksen slik at vi kan få en bekreftelse på at mailen er lest.</i></p>		
07.09.16	<p>Høring – Nye Championatregler Lp. <i>Styret er positiv til dette. Erik har svart.</i></p>		
08.09.16	<p>Høring – Nytt regelverk RallyLp <i>Lillann hører med et medlem om hun kan gå gjennom høringen sammen med Lillann.</i></p>		
09.09.16	<p>Medlemsmøte med DogWalker tilstede/FB noen interessert? <i>Legge ut på FB.</i></p>		
10.09.16	<p>Nytt klubbmesterskap i Brukslydighet. <i>Overlate det til Bruksgruppa.</i></p>		
11.09.16	<p>Medlem – Forespørsel om anbefaling og økonomisk støtte til Trinn 1 instruktørkurs. <i>Styret er positiv til dette. Erik har svart.</i></p>		
12.09.16	<p>Møte med Elverum Kommune v/Arnfinn Uthus om lån av nytt sporterregg. <i>Kommunen er positiv til dette men vi må dele terreng med NRH. Det er bomavgift i området. Kommunen ønsker å få tilsendt en halv-/helårsplan. Det er mest aktuelt å bruke områdene i forbindelse med stevner.</i></p>		

UTDRAG PROTOKOLL ELVERUM HUNDEKLUBB

13.09.16	<p>Agilitygruppa – nøkler/agilitymøte Nøkler: Dette utsettes til treningene starter opp igjen til våren. Kari snakker med AG-ansvarlig, og så blir ag-gruppa enige om hvem som skal ha nøkler. Referat ag-møte: Flere fra styret var på møtet og referatet fra AG-ansvarlig har noen mangler. Lillann tar dette opp med henne og sender endringene.</p>		
14.09.16	<p>Utlån av de gamle agilityapparatene. Vippa, bommen og mønet er utlånt/vinterlagret hos etmedlem av Ole Jonny. Smeller-kassene: Høre med Britt om hun vet hvor de er. Vedtak: Utlån av klubbens utstyr skal alltid behandles i styret.</p>		
15.09.16	<p>Grasrotandelen. Tar dette etter årsmøtet.</p>		
16.09.16	<p>NKK sitt klubbmailsistem. Endringer i systemet. Dette påvirker ikke oss.</p>		
17.09.16	<p>Valg NBF Forbundsting. Overlater dette til Bruksgruppa.</p>		
18.09.16	<p>Oppdatering hjemmesiden. Ole Jonny undersøker hvor mye det vil koste å oppgradere siden. Ole Jonny og Lillann ser på hva en kan endre med det verktøyet en har nå.</p>		
19.09.16	<p>NBF bruksprogram konkurranser 2017.</p> <ul style="list-style-type: none"> • 9.mai kveldsstevne: Kl A og D spor • 23.mai kveldsstevne: Kl C spor • 10.-11.juni helg: Kl A og B spor • 9.september lørdag: Kl A, B og C rundering <p>Alle stevner er innmeldt og dommere er OK.</p>		
20.09.16	<p>Forberedelser til årsmøtet 2017. Årsmøtet for 2016 blir mandag 6.mars 2017. Informasjon om årsmøtet må legges ut uke 1, senest 8.januar(8 uker før). Saker til årsmøtet, og forslag til valget må være styret/valgkomiteen i hende senest uke 4, senest 29.januar(5 uker før). Dokumentene må legges ut/sendes ut uke 6, senest</p>	Ole Jonny	

**UTDRAG PROTOKOLL
ELVERUM HUNDEKLUBB**

	<i>12.februar(3 uker før).</i> <i>Bruke dokumentene fra i fjor som mal.</i>		
21.09.16	Annet <ul style="list-style-type: none">• Bruk av klubbhytta utenom faste treningstider for klubbens medlemmer. <i>Dette er helt i orden for styret.</i>• RallyLp/Lp. <i>Styret ser det som fornuftig at disse blir lagt under en felles gruppe.</i>		

Neste styremøte blir mandag 23.januar 2017 kl 19.15 hos Marianne.